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Op 21 februari 2019 stelde u raadsvragen over 

de standplaatsen op het plein bij ’t 

Vierkantje in Berkel Centrum. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Waarom is het college teruggekomen op het besluit geen standplaatsen op het plein bij ’t Vierkantje 

toe te laten?  

 

Antwoord 

Het college kwam niet terug op zijn besluit. Al vanaf het eerste begin communiceerden wij dat de 

standplaatsen na de herinrichting niet terugkeren op het plein en dat deze na de herinrichting op de 

Herenstraat gesitueerd worden. Dit maakt onderdeel uit van het inrichtingsplan voor de openbare ruimte 

nabij café ’t Vierkantje. In onze brief van 20 december 2017 (U17.15959) informeerden wij u hierover. 

Die brief bespraken wij, samen met het inrichtingsplan, ook in de commissie Ruimte van 16 januari 2018.  

 

Vraag 2. 

Heeft het college met het bestuur van de Winkeliersvereniging Berkel Centrum, voorafgaand aan de 

besluitvorming, overleg gehad over waar de standplaatsen in Berkel centrum gepland worden?  

Zo ja, wat was het standpunt van de Winkeliersvereniging?  

Zo nee, waarom heeft het college dat niet gedaan? Wethouder Arends heeft in de commissie Algemeen 

Bestuur van 3 oktober 2018 wel aangegeven dat de winkeliers en de gemeente heel nauw met elkaar 

samenwerken.   
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Antwoord 

Het inrichtingsplan voor de openbare ruimte nabij café ’t Vierkantje kwam in overleg met twee 

klankbordgroepen tot stand. Deze klankbordgroepen zijn in overleg met het bestuur van de winkeliers-

vereniging samengesteld en bestonden uit winkeliers, ondernemers, omwonenden, pandeigenaren en 

marktkooplieden/standplaatshouders. In deze klankbordgroepen is de keuze gemaakt om het plein niet 

langer te gebruiken voor de markt en de standplaatsen, omdat dit meer mogelijkheden biedt voor de 

gewenste inrichting en uitstraling van het plein. Met de klankbordgroepen is besproken dat we de 

marktkramen en standplaatsen na de herinrichting verplaatsen naar de Herenstraat.  

In het besluitvormingsproces ten aanzien van het aanwijzen van de definitieve standplaatslocaties vroeg 

het college alle ondernemers en de bestaande standplaatshouders van het centrum om hun zienswijze 

op twee varianten kenbaar te maken. In variant 1 situeren wij de toekomstige standplaatslocaties op de 

Herenstraat. In variant 2 situeren wij de toekomstige standplaatslocaties op de Herenstraat en één nabij 

kunstwerk ‘De Visch’. Het college schreef alle ondernemers in het centrum separaat aan. Gedurende het 

besluitvormingsproces was er regelmatig ambtelijk contact/overleg met (een bestuurslid van) de 

Winkeliersvereniging.  

 

Vraag 3. 

Is het college bereid het besluit betreffende de standplaatsen op het plein bij ’t Vierkantje te 

heroverwegen om de standplaatsen die nu op het plein zijn gepland elders in het centrum te situeren? 

 

Antwoord 

Het college nam een weloverwogen besluit om de standplaatsen op de Herenstraat te situeren. 

Gedurende de herinrichting van het centrumgebied deden de bestaande standplaatshouders elders in het 

centrum ervaring op. Het college wees hiertoe tijdelijke standplaatslocaties aan nabij kunstwerk ‘De 

Visch’ op het Westerwater en op het Westerplein. De ervaringen die gedurende de tijdelijke situatie zijn 

opgedaan, nam het college mee in zijn uiteindelijke besluitvorming.  

Verder vroeg het college de bestaande standplaatshouders en alle ondernemers in het centrum om hun 

zienswijze op twee varianten kenbaar te maken. In deze varianten situeerden wij de standplaatslocaties 

op de Herenstraat (variant 1) en op de Herenstraat en nabij kunstwerk ‘De Visch’ (variant 2). Omdat het 

college álle ondernemers en standplaatshouders separaat aanschreef, zag het college geen reden om ook 

de Winkeliersvereniging om een zienswijze te vragen. Dit communiceerden wij ook richting 

Winkeliersvereniging.  

 

Wij vertrouwen erop dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.  

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 
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